
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SEGET 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 024-01/23-01/1 

URBROJ: 2181-46-1-23-1 

Seget Donji, 13. ožujka 2023. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Seget održane 13. ožujka 2023. godine u zgradi 

Općine Seget. 

Započeto u 9,00 sati. 

Nazočni Općinski vijećnici: Božidar Pavković, Ivica Čarija, Ivan Strize,Vinko Barada, 

Mirjana Odak, Ante Topčić, Mirko Gulišija, Luka Jadrić, Ante Barada, Dragan Alajbeg, 

Zvonimir Šegvić i Hrvoje Ševo. 

Izočan: Radomir Dragan.  

Na početku sjednice općinski vijećnici Luka Jadrić, Ante Barada, Dragan Alajbeg, Zvonimir 

Šegvić i Hrvoje Ševo napustili su sjednicu i nisu se više vraćali.  

Ostali: mr.sc. Ivo Sorić, općinski načelnik Općine Seget i Ivana Burazer. 

Zapisničar: Petar Špika, dipl.iur. 

Kvoruma ima za pravovaljano odlučivanje. 

Zapisnik sa 12. sjednice prihvaćen je jednoglasno (sedam glasova „za“). 

 

D n e v n i   r e d 

 

1. Odluka o dopuni Odluke o određivanju komunalnih djelatnosti koje se obavljaju na 

temelju ugovora, 

2. Odluka o izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi, 

3. Odluka o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u dječji vrtić, 

4. Odluka o jednokratnoj pomoći povodom Uskrsa,  

5. Odluka o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za 

javnu nabavu, 

6. Odluka o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za 

javnu nabavu, 

7. Odluka o dopuni Odluke o Planu nabave Općine Seget, 

8. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra, 

9. Odluka o davanju suglasnosti za pokretanje postupka prodaje nekretnine u vlasništvu 

Općine, 

10. Zaključak o usvajanju Izviješća o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja imovinom 

u vlasništvu Općine Seget za 2022. godinu, 

11. Zaključak o usvajanju Izviješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Seget u području 

prirodnih nepogoda za 2022. godinu,   

12. Zaključak o usvajanju Izviješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Seget 

za 2022. godinu, 

13. Zaključak o usvajanju Izviješća o radu koncesionara „Michieli-Tomić“ d.o.o. za 2022. 

godinu, 

14. Rješenje o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog 

odobrenja Općine Seget, 

15. Zaključak, 

16. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada Dječjeg vrtića „Seget“, 

17. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o upisu i mjerilima upisa 

djece u Dječji vrtić „Seget“. 

 

Dnevni red prihvaćen je jednoglasno (sedam glasova „za“). 



 

              ad.1. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o dopuni Odluke o određivanju komunalnih djelatnosti koje se obavljaju na temelju ugovora, 

koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić, nakon čega je uslijedilo 

glasovanje, te je ista Odluka jednoglasno prihvaćena (sedam glasova „za“). 

 

              ad.2. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. 

Ivo Sorić, nakon čega je uslijedilo glasovanje, te je ista Odluka jednoglasno prihvaćena 

(sedam glasova „za“). 

 

              ad.3. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u dječji vrtić, u kojoj su sudjelovali vijećnici 

Božidar Pavković, Vinko Barada i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka jednoglasno prihvaćena 

(sedam glasova „za“).  

 

              ad.4. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o jednokratnoj pomoći povodom Uskrsa, u kojoj su sudjelovali vijećnici Božidar Pavković, 

Vinko Barada i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka jednoglasno prihvaćena 

(sedam glasova „za“). 

 

              ad.5. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za javnu nabavu, u 

kojoj su sudjelovali vijećnik Božidar Pavković i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo 

Sorić.  

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka jednoglasno prihvaćena 

(sedam glasova „za“). 

 

              ad.6. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za javnu nabavu, koju 

je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić, nakon čega je uslijedilo 

glasovanje, te je ista Odluka jednoglasno prihvaćena (sedam glasova „za“). 

 

              ad.7. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o dopuni Odluke o Planu nabave Općine Seget, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine 

Seget mr.sc. Ivo Sorić, nakon čega je uslijedilo glasovanje, te je ista Odluka jednoglasno 

prihvaćena (sedam glasova „za“). 

 

              ad.8. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o ukidanju statusa javnog dobra, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. 

Ivo Sorić, nakon čega je uslijedilo glasovanje, te je ista Odluka jednoglasno prihvaćena 

(sedam glasova „za“). 

 

              ad.9. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o davanju suglasnosti za pokretanje postupka prodaje nekretnine u vlasništvu Općine, u kojoj 

su sudjelovali vijećnici Božidar Pavković, Ante Topčić i Općinski načelnik Općine Seget 

mr.sc. Ivo Sorić.  



 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka jednoglasno prihvaćena 

(sedam glasova „za“). 

 

              ad.10. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku o usvajanju Izviješća o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja imovinom u 

vlasništvu Općine Seget za 2022. godinu, u kojoj su sudjelovali vijećnik Božidar Pavković i 

Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je isti Zaključak jednoglasno prihvaćen 

(sedam glasova „za“). 

 

              ad.11. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku o usvajanju Izviješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Seget u području 

prirodnih nepogoda za 2022. godinu, koji je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget 

mr.sc. Ivo Sorić, nakon čega je uslijedilo glasovanje, te je isti Zaključak jednoglasno 

prihvaćen (sedam glasova „za“). 

 

              ad.12. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku o usvajanju Izviješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Seget za 

2022. godinu, u kojoj su sudjelovali vijećnici Božidar Pavković, Ante Topčić, Vinko Barada, 

Mirjana Odak i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je isti Zaključak jednoglasno prihvaćen 

(sedam glasova „za“). 

 

              ad.13. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku o usvajanju Izviješća o radu koncesionara „Michieli-Tomić“ d.o.o. za 2022. 

godinu, u kojoj su sudjelovali vijećnik Vinko Barada i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. 

Ivo Sorić.  

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je isti Zaključak jednoglasno prihvaćen 

(sedam glasova „za“). 

 

              ad.14. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Rješenju o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

Općine Seget, u kojoj su sudjelovali vijećnik Božidar Pavković, Općinski načelnik Općine 

Seget mr.sc. Ivo Sorić i Petar Špika.  

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je isto Rješenje jednoglasno prihvaćen 

(sedam glasova „za“). 

 

              ad.15. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku, koji je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić, nakon čega je 

uslijedilo glasovanje, te je isti Zaključak jednoglasno prihvaćen (sedam glasova „za“). 

 

              ad.16. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića „Seget“, koji je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić, 

nakon čega je uslijedilo glasovanje, te je isti Zaključak jednoglasno prihvaćen (sedam 

glasova „za“). 

 

              ad.17. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o upisu i mjerilima upisa djece u  



 

Dječji vrtić „Seget“, koji je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić, 

nakon čega je uslijedilo glasovanje, te je isti Zaključak jednoglasno prihvaćen (sedam 

glasova „za“). 

          

   

Razno: 

1. Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić komentirao je neprimjereni pristup i 

ponašanje oporbenih vijećnika a što se tiče provedenih nadzora od strane Ministarstva 

financija i Ministarstva pravosuđa i uprave od istih smo dobili dopise koji potvrđuju 

da je sve u svezi Proračuna i sjednice Općinskog vijeća provedeno u skladu sa 

zakonom. Od oporbenih vijećnika tražim da ukinu facebook stranicu gdje se lažno 

predstavljaju kao Općina Seget i da uklone automobile ispred zgrade Općine Seget. 

2. Vijećnik Ante Topčić postavio je pitanje groblja u Ljubitovici i dokle se došlo sa 

postupkom, općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da je 

postupak u tijeku i da će te dobiti povratnu informaciju. 

3. Vijećnik Vinko Barada pitao je što je sa novom autobusnom stanicom u Seget 

Vranjici, općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da se trenutno 

rješavaju imovinsko-pravni odnosi s obzirom da se radi o ruskim državljanima i da je 

Općina Seget osigurala sredstva u Proračunu za kupnju zemljišta i izgradnju 

autobusnog stajališta u Seget Vranjici. Petar Špika je rekao da je projekt napravljen, 

procjena zemljišta proveden i prijedlog ugovora dostavljen je vlasnicima i čeka se 

potpisivanje kupoprodajnog ugovora. 

4. Vijećnica Mirjana Odak pita da li ide novi natječaj za autobusna stajališta, općinski 

načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da se ide u novi natječaj za 

izgradnju autobusnih stajališta. 

5. Vijećnik Božidar Pavković  postavio je pitanje u svezi održavanja zelenih površina 

koje trebamo oplemeniti, općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio 

je da će Općina Seget riješiti zelene površine na županijskoj cesti i to: ulaz u groblje i 

raskrižje kraj kapelice.  Vijećnik Božidar Pavković napustio je sjednicu. 

6. Vijećnik Ante Topčić postavio je pitanje o natječaju za sufinanciranje bunara koje je 

raspisala Splitsko-dalmatinska županija i u Ljubitovoci se nalazi jedan bunar kojeg bi 

trebalo zaštititi, općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da će se 

javiti na taj natječaj.   

7. Vijećnik Mirko Gulišija postavio je pitanje postavljanja javnih WC i klupa na plaži u 

Seget Vranjici da se to riješi prije turističke sezone, općinski načelnik Općine Seget 

mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da se ide u to a biti će definirano kroz Plan upravljanja 

pomorskim dobrom i namjera je postavljanje javnog tuša na plaži. Vijećnik Mirko 

Gulišija postavio je pitanje postavljanja putokaza u Segetu Gornjem, općinski 

načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da, prema zakonu, putokazi koji 

označavaju početak i kraj naselja ne postavljaju se na katastarskim granicama već kraj 

prve odnosno zadnje kuće što stvara zabunu kod mještana. 

8. Vijećnik Ante Topčić postavio je pitanje o održavanju nerazvrstanih cesta i kako sada 

kreće turistička sezona da vatrogasci barem pokose uz cestu. 

9. Vijećnik Vinko Barada postavio je pitanje o prometnom znaku koji stoji u Segetu 

Gornjem na kojem piše „Žedno“ i postoji li mogućnost da se isti ukloni, Ivana 

Burazer je odgovorila da se Općina Seget obratila Hrvatskim cestama koji su 

angažirali i policiju, ali s obzirom da se nalazi na privatnom posjedu i bez dozvole 

vlasnika ne mogu isti ukloniti. 

10. Vijećnica Mirjana Odak pita u svezi pošte jer nama u Bristivic pošta dolazi iz Marine 

i mi moramo ići u Marinu za predignuti poštu, nama odgovara da pošta bude u Segetu 

Donjem, općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da je Općina 

Seget uputila zahtjev Hrvatskoj pošti o tom problemu i trebalo bi se to riješiti.  

11. Vijećnik Ante Topčić postavio je pitanje autobusnih linija i probijanja puta od 

Bristivice prema Ljubitovici o čemu se pričalo na sastanku u Splitsko-dalmatinskoj 

županiji i trebalo bi ponovno organizirati sastanak sa odgovornima u županiji. 

 

 



 

 

12. Vijećnik Vinko Barada tražio je od predsjednika Općinskog vijeća i općinskog 

načelnika da dogovore sastanak sa županom i suradnicima na kojem bi sudjelovali i 

općinski vijećnici i gdje možemo iznijeti svoje probleme   

 

                

           Završeno u 09,58 sati. 

 

 

 

 

 

                                                                                                                   PREDSJEDNIK 

                                                                                                              OPĆINSKOG VIJEĆA 

                                                                                                          Ivan Strize, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dostaviti: 

1. Članovima Općinskog vijeća - svima, 

2. Pismohrana, 

3. Arhiva. 


